

- P3 & P4 -
Writers & Illustrators Holiday Camp
(1st Run)

This school holidays, we are delighted to have invited renowned local author and illustrator Ah Guo (Lee Kow Fong) to conduct a picture book course for all budding authors and artists out there! Participants will pick up visual literacy skills through picture book discussions, develop their sense of story and learn to express themselves in both words and pictures. Through the creation of their very own picture books, participants will also get to build their logical thinking and language skills.

【Programme Highlights】

Day 1 (conducted by Ah Guo) *participants get to bring home 1 picture book authored by Ah Guo	【Entering the World of Picture Books】	Introducing participants to visual literacy – the ability to read, understand, and create visual texts through picture book discussion
	【Creating My Own Picture Book】	Storyboarding, gathering feedback and advice from instructor, creation of one's own picture book
Day 2 (conducted by Liang Huiyu) *participants get to bring home 1 picture book of their choice	【Picture Book Showcase】	Designing of publicity poster & bookmark for self-created picture book, preparation of speech, recording of publicity video
	【Fun with DIY Books】	Learn different ways of making one-sheet DIY mini books
Photo taking, Presentation of certificates, End of camp		

Target Audience: Children aged between 9 and 10 years old (P3 and P4)

Date: 21/11 & 22/11 (first run)

Time: 0900-1600

Venue: Sprout (Blk 181 Ang Mo Kio Ave 5 #01-2934 Singapore 560181)

Fees: \$250 per participant (inclusive of 2 picture books, materials, certificate, lunch and tea breaks)

*Students of Sprout can enjoy a 20% discount

*Non-Sprout students can enjoy a 10% early bird discount for **online registrations before 15 Nov**

Details: www.sprout.com.sg/novdec17

Registration: <http://tinyurl.com/sproutnovdec17>

Enquiries: 6451 1511 / enquiries@sprout.com.sg

- P3 & P4 -
Writers & Illustrators Holiday Camp
(2nd Run)

This school holidays, we are delighted to have invited renowned local author and illustrator Patrick Yee to conduct a picture book course for all budding authors and artists out there!

Participants will pick up visual literacy skills through picture book discussions, develop their sense of story and learn to express themselves in both words and pictures.

Through the creation of their very own picture books, participants will also get to build their logical thinking and language skills.

[Programme Highlights]

Day 1 (conducted by Patrick Yee) *participants get to bring home 1 picture book authored by Patrick Yee	【Entering the World of Picture Books】	Introducing participants to the magical world of picture books
	【I Can Draw!】	Creative drawing ideas & Chalk art
	【Creating My Own Picture Book】	Storyboarding, gathering feedback and advice from instructor, creation of one's own picture book
Day 2 (conducted by Su Zhangkai) *participants get to bring home 1 picture book of their choice	【Picture Book Showcase】	Designing of publicity poster & bookmark for self-created picture book, preparation of speech, recording of publicity video
	【Fun with DIY Books】	Learn different ways of making one-sheet DIY mini books
Photo taking, Presentation of certificates, End of camp		

Target Audience: Children aged between 9 and 10 years old (P3 and P4)

Date: 18/12 & 19/12 (second run)

Time: 0900-1600

Venue: Sprout (Blk 181 Ang Mo Kio Ave 5 #01-2934 Singapore 560181)

Fees: \$250 per participant (inclusive of 2 picture books, materials, certificate, lunch and tea breaks)

*Students of Sprout can enjoy a 20% discount

*Non-Sprout students can enjoy a 10% early bird discount for **online registrations before 15 Nov**

Details: www.sprout.com.sg/novdec17

Registration: <http://tinyurl.com/sproutnovdec17>

Enquiries: 6451 1511 / enquiries@sprout.com.sg

小绘本大世界 --- 儿童绘本创作课程 (第一场)

专为 9-10 岁儿童而设的假期营队

来临的学校假期，我们特别邀请到了知名本地绘本作家阿果老师给小朋友们开课！
在阿果老师的引导下，孩子们会进一步认识图像和理解图像语言，
锻炼自己的逻辑思维和语言表达的能力，
最后进行独立创作，以最大限度画出内心真实的自己，
收获凝聚着爱和快乐的原创绘本作品！

【精彩活动预告】

第一天 (由阿果老师指导)	【走入绘本的世界】	开发孩子的图像读写能力，引领学生从“看见”到“洞见”，认识图像阅读的奥秘，学习如何运用图像语言绘出心中的故事
*学生可获 1 本阿果老师创作的绘本	【绘本创作我能行】	学生根据所提供的框架规划故事板，在教师的引导下，开始独立创作属于自己的迷你手工书
第二天 (由梁慧瑜老师指导)	【绘本园游会】	为自己的绘本设计宣传海报和书签，拟一份讲稿，然后录制宣传短片
*学生可获任选 1 本精装绘本带回家	【神奇一页书】	学习制作多样化的一页书
照相、颁发证书、活动结束		

对象：9 至 10 岁的孩子（小三、小四）

日期：21/11 及 22/11 (第一场)

时间：0900-1600

地点：耕读园 (Blk 181 Ang Mo Kio Ave 5 #01-2934 Singapore 560181)

收费：每人 250 元（含 2 本绘本、材料费、证书、点心和午餐）

*耕读园学生可享有 20%折扣

*15/11 之前通过网络报名的非耕读园学生可享有 10%折扣

详情：www.sprout.com.sg/novdec17

报名：<http://tinyurl.com/sproutnovdec17>

询问：6451 1511 / enquiries@sprout.com.sg

小绘本大世界 --- 儿童绘本创作课程 (第二场)

专为 9-10 岁儿童而设的假期营队

来临的学校假期，我们特别邀请到了知名本地绘本作家余广达老师给小朋友们开课！

余广达老师将带领孩子们走入绘本的想象世界，
亲自指导如何画出可爱逗趣的插图，以及如何以粉笔为材进行绘画，
最后引导孩子们进行独立创作，以最大限度画出内心真实的自己，
收获凝聚着爱和快乐的原创绘本作品！

【精彩活动预告】

第一天 (由余广达老师指导)	【走入绘本的世界】	开发孩子的图像读写能力，引领学生从“看见”到“洞见”，认识图像阅读的奥秘，学习如何运用图像语言绘出心中的故事
*学生可获 1 本余广达老师创作的绘本	【大家一起画】	学习可爱画风和粉笔画
	【绘本创作我能行】	学生根据所提供的框架规划故事板，在教师的引导后，开始独立创作属于自己的迷你手工书
第二天 (由苏章恺老师指导)	【绘本园游会】	为自己的绘本设计宣传海报和书签，拟一份讲稿，然后录制宣传短片
*学生可获任选 1 本精装绘本带回家	【神奇一页书】	学习制作多样化的一页书
照相、颁发证书、活动结束		

对象：9 至 10 岁的孩子（小三、小四）

日期：18/12 及 19/12 (第二场)

时间：0900-1600

地点：耕读园 (Blk 181 Ang Mo Kio Ave 5 #01-2934 Singapore 560181)

收费：每人 250 元（含 2 本绘本、材料费、证书、点心和午餐）

*耕读园学生可享有 20%折扣

*15/11 之前通过网络报名的非耕读园学生可享有 10%折扣

详情：www.sprout.com.sg/novdec17

报名：<http://tinyurl.com/sproutnovdec17>

询问：6451 1511 / enquiries@sprout.com.sg